
 

 

 

Český tým po vyrovnaných setech na Argentinu v klíčovém utkání na MS nestačil 
Ani ve třetím utkání na světovém šampionátu 

v Holandsku se českým volejbalistkám nepodařilo 

zvítězit. S Argentinou prohrály po čtyřech 

vyrovnaných setech. Kapitánka Andrea Kossányiová 

přispěla k týmovému výkonu šestnácti body, o tři 

body více zaznamenala Gabriela Orvošová. Ve 

skupině D čekají svěřenkyně Giannise 

Athanasopoulose ještě zápasy s Čínou a Kolumbií. 

Chtějí-li postoupit, měly by obě utkání vyhrát. 
 

Argentina – ČR 3:1 (25:20, 20:25, 25:22, 25:22) 

Čína – ČR 3:0 (25:19, 25:22, 27:25) 

České reprezentantky zakončily světový šampionát vítězstvím nad Kolumbií 
Giannis Athanasopoulos, trenér: „Budeme si 

muset s odstupem času zanalyzovat celý turnaj, ale 

bylo vidět, že tým roste zápas za zápasem. Nejsme 

zvyklí hrát proti týmům tak vysoké úrovně, kdy je 

nutné se po celou dobu koncentrovat na 100 %. Sety 

rozhodují jednotlivé body, jako třeba včera proti Číně. 

Dříve jsme nemohli hrát proti tak vysokým blokům a 

velmi dobré obraně a tohle pro nás byla dobrá 

zkušenost. Věřím, že kdyby turnaj pokračoval, dále 

bychom se zlepšovali. Chtěl bych doporučit všem 

našim reprezentantkám, které nehrají v zahraničí, aby 

zariskovaly a zkusily se dostat z extraligy a své 

komfortní zóny do lig v zemích jako Itálie, Turecko, 

Francie nebo Německo. Pak budou na šampionátech 

konkurenceschopnější. Je to skvělý pocit vyhrát utkání 

na mistrovství světa. V šatně jsme holkám řekli, aby do 

toho daly všechno, co můžou. A jsem moc rád, že se do 

zápasu zapojily všechny. Je to skvělý pocit, ale věřím, že pokud bychom proti Argentině hráli lépe, měli bychom na kontě už druhé 

vítězství a možná včera jeden set proti Číně. Jediný tým, proti kterému jsme nedokázali hrát, byly velmi rychlé Japonky. Ale i to pro 

nás byla cenná zkušenost. Právě takové zápasy potřebujeme. Dnešní vítězství by pro nás mělo znamenat posun do kvalifikace o 

olympijské hry v příštím roce, což bude další velký turnaj, který nám dá příležitost jako tým vyrůst. Byla to dlouhá sezóna, předvedli 

jsme výbornou práci ve Zlaté lize. Naším cílem nebylo probojovat se do finále, ale dokázali jsme to. Z prvního místa ve skupině jsme 

se kvalifikovali na evropský šampionát s jediným ztraceným setem a na konec, jsme sice smutní z výsledku zápasu s Argentinou, ale 

je to dobrý tým, který hrál lépe a vyhrál. Samozřejmě bylo mistrovství světa naší třešničkou na dortu, všichni jsme teď šťastní, prošli 

jsme si slabšími i silnějšími okamžiky a jako tým jsme silnější.“ 

Michaela Mlejnková, smečařka: „Turnaj hodnotím kladně. Myslím si, že favority jsme až na Japonsko dokázaly potrápit. Zápas 

s Argentinou nám bohužel nevyšel, jak jsme chtěly a dnes jsme to zakončily vítězstvím, takže odjíždíme s dobrou náladou. Za to jsem 

moc ráda. Dnes se dařilo, i challenge se nám dařily, takže jsem ráda, že se nám podařilo týmově vyhrát. Letos jsme hrály Zlatou 

evropskou ligu, kterou jsme úspěšně dotáhly do finále, dostaly jsme se do Challenger Cupu, kde nám to bohužel nevyšlo, úspěšně 

jsme prošly kvalifikací na evropský šampionát a tohle byla přesně ta třešnička na dortu, takže jsem ráda, že jsme to zakončily 

vítězstvím a celou sezónu můžeme uzavřít.“ 

Daniela Digrinová, libero: „Nakonec je to obrovská radost, protože jsme si přály, aby pro nás byl turnaj o trochu delší, a i když to 

nevyšlo, jsem ráda za tu hezkou třešničku na dortu, když jsme dokázaly vyhrát. Dneska jsem moc ráda, že se na hřiště dostaly 
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všechny hráčky. Je to super, že jsme se zvládly takto podpořit. Někomu to šlo víc, někomu míň, zvládly jsme se vystřídat a vítězství je 

cennější o to, že do utkání zasáhly všechny a neslaví jen půlka týmu. Všechny víme, že jsme se na tom podílely. Myslím si, že turnaj 

nám hodně dal. Ze začátku jsme zahrály skvělý zápas s Brazílií, potom těžší zápas s Japonskem. Argentiny byla škoda, protože jsme 

všechny cítily, že jsme na to měly. Potom jsme zabojovaly s Čínou, to byl moc hezký zápas a dneska ta třešnička na dortu – výhra 

s Kolumbií.“ 

Ela Koulisiani, blokařka: „Dnes jsme dobře utočily a holky smečařky byly úžasné. Měly jsme dobrou obranu a byly agresivní na 

servisu. Turnaj nám ukázal na čem zapracovat a spoustu pozitivních věcí.“ 

Kateřina Valková, nahrávačka: „Rozhodl dobrý vstup do utkání. Řekly jsme si, že do utkání půjdeme agresivně, odvážně a to 

nám dost pomohlo. Šampionát nám ukázal, že dokážeme hrát na nejvyšší úrovni, s týmy, které jsou nad námi v žebříčku. Na druhou 

stranu takových zápasů potřebujeme více, abychom věděly, jak zvládat koncovky a ty krušné chvíle.“ 
 

Kolumbie – Česká republika 1:3 (22:25, 13:25, 25:19, 18:25) 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

PRVNÍ TŘI BODY EXTRALIGOVÉ BODY JSOU DOMA 
Kompletní 2. kolo UNIQA extraliga mužů se neslo ve znamení výher hostujících celků, vyrovnaných bojů, 

které hned ve třech případech musel rozhodnout až tie-break. První letošní výhru si 

v moravskoslezském derby v Ostravě připsaly Beskydy, na palubovce Příbrami poprvé letos bodovali 

pražští Lvi, kladenští Orli si odvezli jasnou výhru z Brna. Ve šlágru tohoto kola doma Liberec jen těsně 

nestačil na Karlovarsko, stejně dopadlo i Ústí nad Labem, které v domácím prostředí přepustilo 

premiérovou výhru v letošním ročníku extraligy Benátkám nad Jizerou. Vítězný prapor domácích celků 

tak udrželo jen Aero, které napínavou bitvu se Zlínem rozhodlo nakonec ve svůj prospěch. 

VK OSTRAVA – BLACK VOLLEY BESKYDY  1:3  (16:25, 23:25, 25:22 a 19:25) 
Rozhodčí: Grabovský Z., Kovář V. Počet diváků: 350 

Domácí: Jarosinski,Polynski, Dvořák, Fořt, Muroň, Blažej, libera Ptáček, Vancl. Střídali: Vašíček, Mazoch 

Hosté: Komorowski, Koloušek, Olmedo, Provazník, Benda, Guimares, libero Jelen. Střídali: Malík, Mišek 
 

Dominik Fořt (kapitán VK OV): „Od 

nás to byl velmi špatný úvod utkání, kdy 

jsme byli nervózní a dělali hodně chyb. 

Začali jsme hrát od druhého setu, ale 

jak jsme špatně začali, tak jsme i špatně 

skončili. Gratuluji soupeři k vítězství. My 

musíme začít ještě více makat, abychom 

se soupeři drželi krok.“ 

Richard Vlkolinský (trenér VK 

OV): „Hráli jsme hodně špatně. Náš 

výkon měl ke stabilitě daleko. Držíme 

soupeře dlouho na podání a následně se 

trápíme v útoku. Takovým stylem hry se 

nedá vyhrát.“ 

Jakub Motyčka (kapitán 

Beskyd): „Máme neskutečnou radost a 

úlevu, že jsme toto utkání zvládli. 

Domácím moc nešel servis, my jsme 

přihrávku ustáli. Ve třetím setu jsme 

nezvládli koncovku, ale naštěstí jsme byli 

ve čtvrtém setu nad soupeřem a máme 

důležité tři body z venku.“ 

Michal Provazník (trenér Beskyd): „Věděli jsme, že první utkání v Karlových Varech nebude pro nás měřítkem, jak jsme na 

tom v úvodu sezony. Naopak v Ostravě jsme věřili, že je to jeden ze soupeřů, s kterým můžeme hrát. Od začátku jsme soupeře 

zatlačili a dělali minimum chyb. Zvládli jsme koncovku druhého setu, to neplatilo o třetím, ale nakonec jsme je drželi ve 

čtvrtém setu pod sebou a dohráli jsme to k důležitým třem bodům z venku.“ 

 



Závěr středočeského derby zvládlo lépe Kladno, z první výhry se raduje Zlín 
Sobota přinesla pět zápasů 3. kola mužské UNIQA extraligy. Prvního letošního vítězství se dočkala zlínská Fatra, 

která doma porazila Příbram, Karlovarsko si na domácí palubovce poradilo s Ústím nad Labem. Beskydy 

v prvním svém domácím zápase nastoupily proti liberecké Dukle a nebyly daleko od toho, aby si proti 

zkušenému soupeři připsaly minimálně jeden bod do extraligové tabulky. Zbývající dva zápasy měly podobný 

průběh. Jak Benátky nad Jizerou, které hostily volejbalisty Brna, tak Kladno v utkání s Odolenou Vodou, musely 

odvracet nepříznivý průběh utkání, když prohrávaly už 0:2 na sety. Pak se však týmy domácích vrátily do hry a 

vynutily si tie-break. V něm už Benátky tahaly za kratší konec, zatímco kladenští Orli středočeské derby dovedli do 

vítězného konce. V pondělí uzavře 3. kolo televizní dohrávka z Prahy, ve které Lvy prověří Jihostroj České 

Budějovice. 

Kladno volejbal cz – Aero Odolena Voda 3:2 (22:25, 22:25, 25:21, 27:25, 15:13) 
 

VSC Fatra Zlín - VK Euro Sitex Příbram 3:1 (25:22, 24:26, 25:20, 25:23) 
 

VK ČEZ Karlovarsko – SKV Ústí nad Labem 3:0 (25:17, 25:19, 25:23)      
 

VK Benátky nad Jizerou - Volejbal Brno 2:3 (21:25, 14:25, 25:22, 25:20, 9:15) 
 

BLACK VOLLEY BESKYDY – VK DUKLA LIBEREC  1:3  (18:25, 19:25, 25:22, 29:31) 
První domácí zápas letošního ročníku UNIQA extraligy odehrály Beskydy po vítězství v Ostravě proti 

Dukle, která zatím oba své doposud odehrané zápasy dotáhla až do tie-breaku a chvilku to vypadalo, 

že bude věrná své „pověsti“ i po tomto zápase. Nakonec však přece jen zvítězila větší zkušenost 

s vypjatými koncovkami a Liberec si z Beskyd odváží tři body. 

Rozhodčí: Tomáš Kavala, Lukáš Spáčil Počet diváků: 285 

Domácí: Koloušek, Olmedo, Provazník, Benda, Guimaraes, Komorowski, libero Jelen. Střídali: Motyčka, Mišek, 

Perry, Danylov 

Hosté: Nikačevič, Ticháček, Lux, Krajčovič, Gavenda, Demar, libero Maar. Střídali: Jemeljanovs, Staněk, Dias 

Gomez, Bryknar 

Jakub Motyčka (kapitán Beskyd): „Musím říct, že jsme trošku zklamaní z toho, že se nám nepodařilo v tom čtvrtém 

setu to přehoupnout na naši stranu, protože jakmile jsme se po prvních dvou setech rozehráli, tak si myslím, že pak už 

to byla docela reklama na volejbal. Ale gratulujeme soupeři a příště už to doma urvem.“ 

Michal Provazník (trenér Beskyd): „Gratulace Liberci k vítězství, myslím si, že z toho, co jsme viděli, odehráli asi 

nejlepší zápas. Pomohlo jim střídání. V prvním setu byli od začátku lepší, tlačili nás. V druhém se projevila podle mého 

názoru naše nezkušenost a nedokázali jsme se srovnat s přerušením kvůli chybě v zápisu. To nás podle mého názoru 

stálo druhý set. Třetí jsme vydrželi hrát dobře po celý set a dokázali jsme ho vyhrát, hra se mi líbila, musím kluky 

pochválit. V posledním to byl boj až do posledního balónu a myslím, že rozhodla větší zkušenost Liberce.“ 

Marcel Lux (zástupce kapitána Dukly):  „Určitě jsme rádi za tři body, byl to dnes náš hlavní cíl. Byl to těžký zápas, 

protože jsme vlastně měli jen den na regeneraci a bylo to dlouhá cesta, takže to určitě nebylo jednoduché, Beskydy hrály 

dobře, hrály do plných a všechno jim vycházelo, což jsme i čekali. Jsme rádi, že jsme to ustáli a že jsme udrželi tři body.“ 

Martin Demar (trenér Dukly): „Jsme rádi, že jsme tady vyhráli za tři body. Projevila se únava z předešlého zápasu, 

kdy jsme s Karlovarskem hráli pět setů a ta cesta k tomu – nemohli jsme chytit svůj rytmus, ale nakonec jsme to uválčili, 

což je fajn. Takže spokojenost, ale naše hra, kterou předvádíme, tak tu jsme dneska zapomněli.“ 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ ---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V první lize mužů (1M) dominovaly domácí celky 

• Klub Blue Volley Ostrava porazil shodně 3:1 týmy ČZU Praha a béčko Dukly Liberec 

• Loňský finalista Bučovice hrál s těmito celky v obou zápasech bez ztráty setu 

• Spartak Velké Meziříčí si poradil s VSK MFF Praha 3:2 a se Slavií Hradec Králové hrál 3:1 

• Brno vyhrálo s Hradcem Králové 3:1 a s MFF Praha 3:0 

• Béčko Lvů Praha neztratilo s Plzní a Dobřichovicemi ani jeden set 

• Pouze B tým Českých Budějovic neuhájil domácí tvrz; se Sokolem Dobřichovice i s Plzní prohrál 1:3 



EXTRALIGA JUNIORŮ U20M má za sebou první kolo turnajů. Celky našeho kraje hrály ve třech skupinách 

• Nejlépe si vedl tým Blue Volley Ostrava, který postupně porazil Green Volley, Svitavy a Liberec 3:1, Brno 

3:0.. Výsledky Green Volley F-M = porazil Liberec a Svitavy 3:0 a podlehl Brnu 1:3. Pořadí:  1. Blue Volley 

Ostrava,  2. SGLD Brno,  3. Green Volley F-M,  4. Dukla Liberec,  5. TJ Svitavy 

• Ve skupině B novojičínští Vlci získali dva body za tiebreaky s Prosekem a Hradcem Králové. Z toho 

rezultovalo páté místo. Skupinu vyhrála Slavia Hradec Králové, za ní skončila Příbram, Lvi a Prosek 

• Pořadí skupiny C:  1.SK Kojetín 2016,  2.VAM Olomouc,  3.VSC Zlín,  4.Velké Meziříčí,  5.Volejbal Kolín 

• Turnaj se nepovedl celku VK Ostrava, který skončil ve skupině D bez bodu a jediným ziskem byly dva 

vyhrané sety. Pořadí skupiny:  1.Č.Budějovice,  2. Znojmo,  3.Volejbal Nymburk,  4.Kladno,  5.VK Ostrava 

 

Krajský přebor mužů – tak nám z volejbalové mapy našeho regionu zmizela další dlouholetá bašta. 

Mužský volejbal se z Dolního Benešova přemístil do Hlučína. Vaškovi je tam nahoře určitě smutno… 

• SK AZ Kylešovice – Slavie OU-Volejbal Ostrava  0:3 a 0:3 

• TJ Hlučín  -  TJ Odry     3:1  a 1:3 

• TJ Sokol Pstruží  - VK Ostrava B   0:3  a  0:3 

• TJ Kotouč Štramberk  -  VK Kozlovice   3:0  a  3:0 
 

V předehrávkách krajského přeboru žen prohrály Raškovice doma s Karvinou 2x 0:3 a TJ Ostrava B 

zdolala TJ Hlučín 3:2 a 3:0 

 

KADETSKÁ KATEGORIE U18M - v sobotu byl zahájen nová ročník krajského přeboru kadetů.  

Happy Sport Opava – SVK Nový Jičín B 2x 0:3;  VO Slezská Orlice – Blue Volley Ostrava B  2x 2:3 

V několika předešlých ročnících jsme této kategorii věnovali obzvláštní povinnost, neboť jsme cítili, že v této věkové kategorii 

ztrácíme největší množství hráčů. Také prodloužení kadetské kategorie na tři roky bylo dobrým stimulem v úsilí netratit členskou 

základnu chlapců. Od sezóny 2017/18 měl náš krajský přebor, nazývaný též Regionální liga kadetů, po čtyři roky vždy devět 

družstev. V loňské sezóně to bylo jen sedm celků a letos už jsme spadli do „šedého republikového průměru“, viz následující 

tabulka 

Tabulka četnosti družstev U18 a U16 v jednotlivých krajích pro sezónu 2022/3  (VIS 2.10.2022) 
                

2022/23 MSK OL ZLI JM VYS PA HK UL LIB KV PLZ JČ STŘ PHA Celkem 

U18 kadeti 5 0 0 4 0 4 5 0 0 1 0 0 3 4 26 

U16 st. žáci 20 3 4 10 0° 9 5 5 5 10 2 3 11 11 98 
                

° v loňském ročníku byly v kraji Vysočina čtyři celky       
K tomuto zamyšlení mne dotlačila nespokojenost a stálé nepochopení záměrů vedení ČVS. V dívčí linii má extraliga šestnáct 

družstev, pod ní jsou dvě skupiny první ligy a pod nimi pak čtyři skupiny druhé ligy. K tomu ještě krajské přebory.  Chlapci  mají 

Extraligu s 27 !!!! celky a tím to končí. Pak už jen pár krajů, které udržely krajské přebory (viz horní tabulka). Má to logiku? 

 

Kvalifikačními turnaji začal krajský přebor mladších žaček (U14Z), hrálo se v Polance a v Raškovicích 

Skupina A:  1.ŠSK Bílovec,  2.VK Beskydy Frýdlant n/O,  3.VAM Havířov,  4.SVK Nový Jičín C 
Skupina B:  1.VK Raškovice,  2.SVK Nový Jičín B,  3.TJ Sokol Frýdek-Místek B,  4.TJ Ostrava 
Skupina C:  1.VK Kylešovice,  2.VO Slezská Orlice,  3.TJ Sokol Frýdek-Místek A,  4.TJ Frenštát 
Skupina D:  1.SVK Nový Jičín A,  2.KV Kopřivnice,  3.VK Polanka nad Odrou,  4.TJ Vratimov 
 

• Svou letošní ouverturu má za sebou i okresní přebor mužů: Metylovice – Nýdek a Třanovice – 

Mosty shodně 3:1.  Ženy zahajují dnes zápasem Metylovice – Raškovice B 

• Svou „pachovou stopu“ v ženské reprezentaci má i náš region. Petra Kojdová začínala ve Frenštátu  

a poté v Sokole F-M. Klára Faltínová začínala ve Frýdlantu. Také jejím druhým klubem byl Sokol F-M 

V Janovicích, dne 3. října 2022, zapsal Brouk z Beskyd  


